
خداداد افشاریان بازداشت شد

رئیس سابق کمیته داوران فدراسیون فوتبال در رابطه با پرونده باشگاه مس 
رفسنجان بازداشت شد.

به گزارش  ایســنا، پس از بررســی پرونده مربوط به پرداخت رشوه از سوی 
باشــگاه مس رفســنجان به برخی مدیران فوتبال، حالا خبر رســیده یکی از 

متهمان پرونده بازداشت شده است.
در این رابطه شــنبه هفته جاری ۵ متهم پرونده به دادگاه احضار شــده و 

توضیحات خود را ارائه کرده اند.
یک مقام آگاه با تایید این خبر اعلام کرد خداداد افشــاریان در رابطه با این 

پرونده روانه زندان شده است.

پنجره استقلال باز شد

پنجره نقل و انتقالاتی استقلال برای جذب بازیکن باز شد.
به گزارش ایسنا، با اعلام فیفا، پنجره نقل و انتقالاتی استقلال باز شد.

پس از محکومیت باشــگاه اســتقلال در پرونده شکایت ســانتاکلارا بابت 
پرداخت نشدن حق انتقال محمد محبی، پنجره نقل و انتقالاتی استقلال بسته 
شــده بود و حالا آبی پوشان می توانند رسما در نقل و انتقالات حضور یافته و 

بازیکن جدید جذب کنند.

سرلک به پرسپولیس بازگشت

میلاد سرلک هافبک - سرباز تیم فوتبال ملوان با پایان دوران خدمت مقدس 
سربازی به پرسپولیس بازگشت. به گزارش  مهر، میلاد سرلک و محمد عمری 
هافبک و مهاجم تیم فوتبال پرسپولیس در نقل و انتقالات نیم فصل لیگ برتر، 
جهت گذراندن خدمت مقدس سربازی از تیم پرسپولیس جدا شدند و پس از 
تأیید از ســوی کادر فنی تیم ملوان به این باشگاه پیوستند. با پایان فصل و با 
توجه به کسری خدمت میلاد ســرلک، این بازیکن با گذراندن دوران مقدس 
ســربازی از تیم ملوان جدا شد و با توجه به قراردادی که با باشگاه پرسپولیس 
دارد با شــروع تمرینات این تیم، همراه با ســایر سرخ پوشان به تمرین خواهد 

پرداخت.
محمد عمری دیگر بازیکن - ســرباز پرســپولیس، همچنان در تیم ملوان 
خواهد ماند و تا پایان دوران خدمت مقدس ســربازی پیراهن ســفید این تیم 
را بر تن خواهد کرد. محمدرضا ســلیمانی که این فصل ۸ گل برای ملوان به 
ثمر رساند و عملکرد خیلی خوبی در ترکیب این تیم داشت هم با پایان دوران 

مقدس سربازی از جمع شاگردان مهدی تارتار جدا شد.

کونته سرمربی ناپولی شد

باشگاه ناپولی از آنتونیو کونته به عنوان سرمربی جدید خود رونمایی کرد.
به گزارش ایسنا، ســرانجام باشگاه ناپولی همچنان که پیش بینی می شد از 

آنتونیو کونته به عنوان سرمربی جدید خود رونمایی کرد.
طبق اعلام باشگاه ناپولی مدت عقد قرارداد با کونته تا سال ۲۰۲۷ است.

کونته بعد از بستن قرارداد با ناپولی گفت: خوشحالم و بی صبرانه در انتظار 
نشستن روی نیمکت تیم هستم. 

می توانــم قول یک چیز را به هواداران بدهم و آن این که نهایت تلاش خود 
را برای بهتر شدن و پیشرفت تیم به کار می گیرم.

ناپولی بعد از آن که دو فصل پیش با اســپالتی قهرمانی در ســری A را به 
دســت آورد در فصل قبل نمایش ناامید کننده ای داشت و به همین خاطر در 
نهایت تصمیم گرفت کونته را به عنوان سرمربی جدید خود معرفی کند به این 

امید که به روزهای خوب خود برگردد.

فوتبال

Aسری

رکورد مهم است نه مدال

مربی و کارشناس دوومیدانی معتقد است در این رشته 
آن چیزی که بیشتر اهمیت دارد ثبت رکوردهای بهتر است 

و صرفا کسب مدال به تنهایی ارزشمند نیست.
به گزارش مهر، مسابقات دوومیدانی غرب آسیا شامگاه 
شنبه ۱۲ خرداد ۱۴۰۳ در بصره عراق به پایان رسید و تیم 
ملی ایران در دو بخش زنان و مردان با اختلاف نســبت به 
ســایر رقبا قهرمان شد. ملی پوشــان ایران در این دوره از 
رقابت ها موفق به کســب ۲۱ طلا، ۱۶ نقره و ۳ برنز شدند 
که ۱۷ طلا، ۱۲ نقره و ۲ برنز سهم دختران دوومیدانی کار 
بود و و ۴ رکورد ملی نیز در جریان این مسابقات تغییر کرد.
راهبه فتاحی، مربی دوومیدانی درخصوص دلیل انصراف 
خود از مســابقات غرب آسیا توضیح داد: نام من در لیست 
اعلام شده از سوی فدراسیون بود اما بخاطر بی احتیاطی که 
کردم از ناحیه مچ پا آسیب دیدم و نتوانستم در کنار ملی 
پوشان در این سفر باشــم. البته اگر سفر هوایی بود شاید 
می شد تیم را همراهی کرد اما به هر شکل با این شرایط و 

اعزام زمینی ملی پوشان شرایط مهیا نبود.
وی با گلایه از فدراســیون دوومیدانی در انتخاب سایر 
نفرات اعزامی به رقابت های غرب آســیا گفت: آتوسا آتش 
بجان از شــاگردانش من است و در رکوردگیری های اخیر 
فدراسیون هم نشان داد که شرایط خوبی دارد اما متاسفانه 
فدراســیون در مورد اعزام او به دو رویداد اخیر حق خوری 
کرد. آتوسا هم برای حضور در مسابقات امارات از آمادگی 
بالایی برخوردار بود و هم برای مســابقات غرب آســیا در 
بصره اما فدراســیون برای مسابقات امارات بدون توضیح و 
ارائه دلیل او را از لیست تیم ملی خط زد و برای مسابقات 
بصره هم فقط عنوان شد که او از نظر سنی نمی تواند تیم 
را همراهی کند این درحالی است که آتوسا آتش بجان در 

هر دو مسابقه شانش مسلم مدال بود.
این مربــی دوومیدانی افــزود: در مورد اعــزام تیم به 
مســابقات آنچه که انتظار می رود رعایت شود؛ اعزام ملی 
پوشان بر اساس شایستگی آنهاست نه رفتارهای سلیقه ای 
که متاسفانه در این مورد در حق آتوسا آتش بجان اجحاف 

شد. تنها گلایه من از فدراسیون همین است.
فتاحی درباره ارزیابی خــود از عملکرد تیم ملی ایران 
در مسابقات غرب آســیا نیز اظهار داشت: باید واقعیت را 
دید این مسابقات از نظر فنی اصلا کیفیت مطلوبی نداشت. 
دوومیدانی غرب آســیا چندان قوی نیســت و به همین 
دلیل ما در اکثر ماده ها موفق به کســب ســکو شدیم. در 
دوومیدانی آنچه که بسیار اهمیت دارد رکورد است اینکه 
در یک رویداد چهارم شویم ولی رکورد خوبی را ثبت کنیم 
ارزشــمندتر از مدالی اســت که با یک رکورد معمولی به 
دست آمده است. کاش هنوز هم در آسیای میانه بودیم که 

کیفیت رقابت ها بهتر بود.

۳۴ ورزشکار قطعی
۶ رشته همچنان دنبال سهمیه

تا آغاز رســمی سی و سومین دوباره بازی های المپیک 
تنها ۵۰ روز دیگرباقی مانده است و تعداد ورزشکار قطعی 

ایران فعلا ۳۴ نفر است.
به گزارش ایسنا، روزشــمار بازی های المپیک ۲۰۲۴ 
پاریس به عدد ۵۰ روز رسید و در حال حاضر حضور ۳۴ 

ورزشکار از ایران قطعی شده است.
کاروان ایران در رشــته های تیرانــدازی، وزنه برداری، 
تکواندو، کشتی، شمشــیربازی، دوچرخه سواری، تنیس 
روی میز، ژیمناستیک و قایقرانی سهمیه المپیک گرفته 

است.
ورزش ایران هنوز هم امید به گرفتن سهمیه المپیک 
دارد تا در نهایت بتواند تعداد ورزشکار خود را به ۴۰ نفر 

برساند.
شمشــیربازی تنها رشــته تیمی ایــران در المپیک 
پاریس اســت. کشتی با ۱۱ ورزشــکار و دوچرخه سواری 
و ژیمناستیک با یک ورزشکار بیشترین و کمترین تعداد 

سهمیه را در المپیک دارند.
در این میان رشته هایی هم بوده اند که با وجود تلاش 
برای گرفتن ســهمیه المپیک نــاکام ماندند و بر خلاف 
المپیک ۲۰۲۰ توکیو، در ســی و ســومین دوره بازی ها 

حضور ندارند.
سهمیه های در انتظار

دوومیدانی: هنوز ســهمیه رســمی نگرفته است و در 
انتظار اعلام رنکینگ المپیک در ۱۰ تیر است.

تنیــس روی میز: نوشــاد عالمیــان در انتظار اعلام 
رنکینــگ المپیک در ۲۹ خرداد اســت تا ســهمیه او به 

صورت رسمی اعلام شود.
سنگ نوردی: آخرین مرحله کسب سهمیه المپیک 
۳۰ تیر تا ۲ مرداد در مجارســتان است و ایران به دنبال 

گرفتن سهمیه در این مسابقات است.
تیروکمان: آخرین مرحله کســب سهمیه المپیک در 
جام جهانی ترکیه است. ایران به دنبال گرفتن سهمیه در 

این مسابقات است.
شنا: یک سهمیه قطعی است که از طریق وایلدکارت یا 

کسب سهمیه در مسابقات ایتالیا به دست می آید.
جودو: احتمال گرفتن یک سهمیه از طریق وایلدکارت 

وجود دارد.
رشته های ناکام

برخی رشته ها در المپیک ۲۰۲۰ توکیو حضور داشتند 
که چهار ســال بعد در المپیــک پاریس موفق به گرفتن 
سهمیه نشدند. بسکتبال، بوکس و بدمینتون در المپیک 
توکیو حضور داشــتند اما در ایــن دوره موفق به گرفتن 
سهمیه نشــدند. والیبال هم در حال حاضر در مسابقات 
لیگ ملت ها است اما از شانس بسیار ضعیفی برای گرفتن 

سهمیه برخوردار است.

دومیدانی

المپیک
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پنجمین  ایــران در  تیــم ملــی 
مســابقه اش در دور دوم انتخابی جام 
جهانی 2026 بایــد به مصاف تیم ملی 

هنگ کنگ برود.
فوتبال ۳۶۰، ملی پوشــان  به گــزارش 
فوتبــال ایران بعد از پایان بیست وســومین 
دوره لیــگ برتــر فوتبال ایــران، بلافاصله 
اردوی آماده ســازی خود را آغــاز کردند تا 
در ۲ مســابقه پایانی دور دوم انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۶ حضــور پیدا کنند؛ آن هم در 
حالی که در ۴ بازی قبلی مرحله گروهی، ۱۰ 
امتیاز نصیب تیم ملی ایران شده و شاگردان 
امیر قلعه نویی هم امتیاز با ازبکستان به دلیل 
تفاضــل گل بهتر، صدرنشــین گروه پنجم 
رقابت ها هســتند و صعودشــان به مرحله 

حذفی مسجل شده است.
شاگردان امیر قلعه نویی در حالی به دنبال 
حفظ موقعیت خود در صــدر جدول گروه 
پنجم هســتند که رویارویی با هنگ کنگ 
همــواره برای تیم ملی بزرگســال ایران در 
ســالیان اخیر توأمان با کسب پیروزی بوده 

است. 
تیــم ملــی هنگ کنگ کــه در آخرین 
رنکینگ فیفــا در رتبــه صدوپنجاه وهفتم 
جهان حضور داشت، باید ا مشب در خانه به 

مصاف تیم ملی ایران برود. 
هنگ کنگی هــا در زمانی که مســتعمره 
بریتانیا بودند، ۴ بار برابر تیم ملی ایران قرار 
گرفتند که هر ۴ مسابقه با برتری ملی پوشان 
فوتبال ایران به پایان رســید و بعد از پایان 
دوران استعمار این کشور، ۴ رویارویی میان 
تیم های ملی ایران و هنگ  کنگ  انجام شده 
که بازهم فوتبــال ایران برتری مطلقی برابر 

حریف خود داشته است!
2 برد آسان در مسیر رسیدن به جام 

جهانی 2022
تیم های ملــی ایــران و هنگ کنگ در 

مســابقات انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ هم 
بــا یکدیگر هم گروه بودنــد و آن جا بود که 
اولین رویارویی رسمی دو کشور بعد از پایان 

استعمار هنگ کنگ برگزار شد. 
در بازی رفت، ملی پوشــان فوتبال ایران 
با گلزنی ســردار آزمون و کریم انصاری فرد 
پیــروز شــدند و در بــازی برگشــت هم 
درخشش علی قلی زاده، وحید امیری و کریم 
انصاری فرد باعث پیروزی ۳ بر یک تیم ملی 
ایران مقابل هنگ کنگ شد تا با کسب ۲ برد 
پیاپی برای تیم ملی ایــران، رویارویی های 
ایران و هنگ کنگ در مسیر رسیدن به جام 

جهانی ۲۰۲۲ خاتمه پیدا کند.
2 پیروزی در 2 ماه با قلعه نویی!

ملی پوشان فوتبال ایران سال گذشته در 

دور رفت مرحلــه دوم انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۶، آبان ماه ۱۴۰۲ در ورزشــگاه آزادی 
تهران به مصاف تیم ملی هنگ کنگ رفتند 
که این مســابقه با ۲ گل ســردار آزمون و 
درخشــش و گلزنی مهدی طارمی و رامین 
رضاییــان با برتــری ۴گله شــاگردان امیر 

قلعه نویی خاتمه یافت. 
در حالی که دو تیم در جام ملت های آسیا 
۲۰۲۳ هم با یکدیگر هم گروه شــده بودند، 
مصاف شــاگردان قلعه نویی با هنگ کنگ با 
برتری یک گله تیم ملی ایران با گلزنی مهدی 
قایدی به پایان رســید تا هر ۴ رویارویی دو 
تیم با پیروزی ملی پوشان خاتمه پیدا کرده 
باشــد و جالب آنکه در ۳ مسابقه، تیم ملی 

ایران موفق به ثبت کلین شیت شده است.

رکورد ویژه برابر 
حریف آسیای شرقی

تیم ملــی ایران همواره توانســته عملکرد 
درخشانی برابر حریف آسیای شرقی خود داشته 
باشد و ثبت ۴ کلین شیت در ۴ مسابقه در مقابل 
هنگ کنگ در دوران استعمار این کشور نشان 
می دهــد کــه در ۸ رویارویی تاریــخ دو تیم، 
نه تنها هــر ۸ دیدار با برتری تیم ملی به پایان 
رســیده، بلکه در ۷ مسابقه ملی پوشان موفق 
بسته نگه داشــتن دروازه خود هم شده اند که 
رکورد ویژه ای محسوب می شود! نهمین مصاف 
تیم های ملی هنگ کنگ ایران امروز از ساعت 
۱۵:۳۰ به وقت تهران به انجام خواهد رسید که 
باید دید روند درخشــان تیم ملی برابر حریف 

آسیای شرقی اش حفظ خواهد شد یا خیر.

 باشــگاه تراکتور در مسیر تحولات 
جدی و پرچالش قرار گرفته است.

به گزارش »ورزش ســه«، چند روز پس 
از واگــذاری اختیارات باشــگاه تراکتور به 
هیئت فوتبال آذربایجان شرقی، صحبتهای 
مدیرعامل تراکتــور به یک مصاحبه مفصل 
و مشــروح در مورد فروش ســهام تراکتور 
انجامید که نکات بیشتری را درباره واگذاری 
این باشــگاه نشان می دهد. نصیرزاده در این 
مصاحبه تاکید کرده که تصمیم زنوزی برای 
فروش باشگاه جدی است اما تشریفات آن با 
واگذاری باشگاه دولتی متفاوت خواهد بود و 
بر اساس اساسنامه این شرکت انجام خواهد 
گرفت. مشروح صحبتهای مدیرعامل تراکتور 
و نایب رئیس هیئت مدیره باشگاه را بخوانید:
تراکتور نباید فرصت نقل و انتقالات 

را از دست بدهد
هوشــنگ نصیرزاده در رابطه با پروســه 

واگذاری باشــگاه تراکتور، اظهار داشت: من 
به عنوان نماینده شــرکت سرمایه گذاری آتا 
در جلسات مجمع سهامداران باشگاه حضور 
داشــته ام. طبق اعلام قبلی، امسال آخرین 
فصلی بود که تراکتور تحت پوشــش گروه 

دریک قرار داشت. 
ما برای اینکه پروســه واگذاری ســهام 
باشگاه با سرعت انجام شود و تراکتور فرصت 
طلایی نقل و انتقالات را از دست ندهد؛ پیش 
از پایان فصل فراخــوان داده و از متقاضیان 
درخواست کردیم که پیشنهادشان را به دفتر 

باشگاه ارسال کنند.
هیچ متقاضی برای خرید باشگاه 

وجود نداشت
مدیرعامل باشگاه تراکتور با اشاره به اینکه 
توانایی مالی متقاضی برای باشــگاه داری در 
سالیان آتی بسیار حائز اهمیت است، گفت: 
قرار بر این بود کــه ابتدا اهلیت متقاضی از 

طریق مراجع مرتبط بررسی شود و در ادامه 
کارهای مربوط به واگذاری در اســرع وقت 
انجام گیرد. متأسفانه با گذشت بیش از ۱۵ 
روز هیچ متقاضی از سوی بخش خصوصی 
یا دولتی به طور کتبی یا حتی شفاهی اعلام 

آمادگی نکرد.
دوست نداریم تراکتور بلاتکلیف 

شود
وی ادامــه داد: اگــر ما قصــد واگذاری 
با تمدید فراخوان  نداشتیم، می توانســتیم 
پروســه واگذاری را تا اواخــر تیرماه ادامه 
دهیم. امــا موفقیت تراکتــور برایمان مهم 
است و برای اینکه تیم بلاتکلیف نماند، کار 
واگذاری را پس از پایان لیگ یکسره کردیم.

واگذاری تراکتور 
متفاوت با سرخابی ها است

نصیــرزاده در واکنــش بــه انتقادها در 
خصوص مهلت کم  اعلام شــده از ســوی 
مجمــع و برخــی ابهامات در ایــن زمینه، 
اظهار داشت: نکته مهمی که متاسفانه اکثرا 
از آن غافل هســتند این موضوع هست که 
تراکتور جزو اموال خصوصی است و قوانین 
و فرآیندهای دولتی نظیــر آگهی مزایده و 

غیره... شامل این باشگاه نمی شود.
اســتقلال و پرســپولیس شــرکت های 
دولتی بودند. طبــق قانون تجارت واگذاری 
اموال دولتی مســتلزم طــی فرآینده های 
خاصی است که این موضوع شامل تراکتور 
نمی شــود. اگر تراکتور مشتری و متقاضی 

داشته باشــد، فرآیند واگذاری خیلی سریع 
طی می شود.

تراکتور را تحویل هیات فوتبال 
دادیم

وی با اشــاره به مصاحبــه دبیر هیئت 
فوتبال آذربایجان شرقی، گفت: همان طور 
که دبیر هیأت فوتبال طی مصاحبه ای اعلام 
کرده بود هرگونه واگــذاری باید با اطلاع و 
از طریق هیات فوتبــال انجام گیرد؛ ما هم 
پیرو این اظهارات، باشگاه را به این مجموعه 

تحویل دادیم تا واگذار کنند.
واگذاری تراکتور با اساسنامه باشگاه 

انجام می شود
مدیرعامــل تراکتور با اشــاره به اینکه 
کارشناســان حقوقی گروه دریک و معاون 
حقوقی باشگاه پروســه واگذاری را زیر نظر 
دارند، اظهار داشــت: برخلاف شرکت های 
دولتی که واگذاری آنها تشــریفات خاصی 
را دارد، فروش ســهم از ســوی ســهامدار 
خصوصی و به طور کلی فروش برند و امتیاز 
باشگاه فاقد تشــریفات آمره قانونی است و 
مالک هر ســهم صرفاً با مراعات اساسنامه 
همان شــرکت می تواند مبادرت به فروش 

سهم خودش کند. 
اگر صد در صد ســهام در معرض فروش 
باشــد، اختیار تعیین نحوه انتشار فراخوان، 
تشــریفات فروش، تعیین قیمــت و حتی 
انتخاب خریــدار صرفاً از حقوق و اختیارات 

سهامداران است.

طبق اعلام روزنامه الریاضیه عربستان 
لوئیس کاسترو، سرمربی النصر، با چراغ 
ســبز کریســتیانو رونالدو در این تیم 

ماندنی شد.
به گزارش ایســنا، پیش بینی می شد که 
لوئیس کاسترو، ســرمربی النصر، با توجه به 
ناکامی در فصلی که گذشــت در تابستان از 
هدایت تیم اخراج شــود. النصــر در فصلی 
که گذشت نتوانســت عملکرد خوبی داشته 
باشــد. این تیم با هدایت کاســترو در لیگ 
عربستان، لیگ قهرمانان آسیا، جام حذفی و 
جام پادشــاهی نتوانست به قهرمانی برسد و 
تنها جامی که به دست آورد جام باشگاه های 
کشــورهای عربی بود. هواداران النصر منتظر 

انتخــاب یک ســرمربی بــزرگ خارجی در 
تابستان بودند و از ژوزه مورینیو و ماسیمیلیانو 
آلگری به عنوان گزینه های جدی یاد می شد 
اما روزنامه الریاضیه عربستان اعلام کرد باشگاه 
النصر تکلیف کاسترو را به طور قطع مشخص 
کرد و این سرمربی پرتغالی با تایید و حمایت 
کریستیانو رونالدو به کارش ادامه خواهد داد 

و فصل بعد هم سرمربی النصر خواهد بود.
پیش بینی می شــود النصر در تابســتان 
تغییرات زیادی خواهد داشــت. این تیم در 
نخستین گام فرناندو هیرو، کاپیتان سابق رئال 
مادرید، را به عنوان مدیر ورزشی اش انتخاب 
کرد تا او مســئول مذاکره با بازیکنان بزرگ 

فوتبال جهان شود.

 حرف آخر زنوزی: 

تراکتور را تحویل دادیم

رونالدو تکلیف کاسترو را مشخص کرد

جدایی علی علیپور از ژیل ویسنته حمدالله راهی پرسپولیس می شود؟
با اعلام باشگاه ژیل ویسنته، 
علی علیپور، مهاجم ایرانی این 
تیم با  پایان قراردادش از باشگاه 

جدا شد.  
به گزارش »ورزش سه«، باشگاه 
پرتغالــی ژیل ویســنته اعلام کرد 
با پایان  قــرارداد علی علیپور با این 
باشــگاه قصد تمدید بــا او را ندارد 
و برای  علیپــور در ادامه فوتبالش 

آرزوی موفقیت می کند.  
قرارداد علیپور با ژیل ویسنته روز ۳۰ ژوئن به پایان می رسد ولی با  اعلام امروز باشگاه 
او می تواند از همین حالا به دنبال تیمی جدید  باشــد. البته علیپور طبق قوانین از ژانویه 
گذشته بازیکن آزاد به حساب  می آمد و می توانست با باشگاه های دیگر مذاکره کند. تا این 
لحظه  مشــخص نیست که علیپور با چه باشگاه هایی مذاکره داشته و آینده  او چه خواهد 

بود.  
روزنامه آبولا می گوید چند باشگاه به دنبال جذب این مهاجم ۲۸ساله  ایرانی هستند و 
بازیکن آزاد بودن علیپور شــانس او را برای پیدا کردن  تیم بیشتر کرده است. این روزنامه 
می گوید احتمال باقی ماندن او در  فوتبال پرتغال و پیوستن به باشگاهی پرتغالی بالا است.  

باشگاه الاتحاد با عبدالرزاق 
حمدالله برای جدایی به توافق 

نهایی رسید.
عبدالرزاق  ایســنا،  گزارش  به 
حمدالله یکی از مهاجمان باکیفیت 
و گلزن لیگ عربستان در سال های 

اخیر بوده است.
این مهاجم مراکشی دو فصل 
قبل با وجود درخشش کریستیانو 
رونالدو، آقای گلی را در لیگ عربستان به دست آورد اما فصل قبل با الاتحاد روزهای خوبی 
را تجربه نکرد. روزنامه الریاضیه اعلام کرد که جدایی عبدالرازق حمدالله از الاتحاد قطعی 
شده و او با این باشگاه برای فسخ قرارداد به توافق نهایی رسیده است. الریاضیه اعلام کرد 
که باشگاه الاتحاد برای جایگزینی مهاجم مراکشی خود قصد دارد با یک مهاجم سرشناس 
در ســطح جهانی قرارداد امضا کند. هنوز عبدالرزاق حمدالله تیم بعدی خود را مشخص 
نکرده اســت. پیش از این رسانه های عربستانی مدعی شدند که پرسپولیس به جذب این 
مهاجم باتجربه علاقه دارد و با توجه به اینکه سرخ پوشان تهرانی به دنبال جذب یک مهاجم 
خارجی هســتند باید دید که آیا توان جذب این مهاجــم ۳۳ را دارند یا نه. البته روزنامه 
الریاضیه نوشت که او از لیگ امارات، لیگ عربستان و همچنین لیگ مراکش پیشنهاد دارد.

پنجمین مسابقه ایران در دور دوم انتخابی جام جهانی برگزار می شود

درانتظارنهمینرویاروییایرانوهنگکنگ

اعتراض تراشتگن به نیمکت نشینی
سنگربان سرشناس ژرمن ها از اینکه نیمکت نشین مانوئل نویر است ناراحت 

و معترض است.
به گزارش ایسنا، آندره تراشتگن یکی از بهترین دروازه بان های حال حاضر 
فوتبال جهان اســت که در بارســلونا بازی می کند. با وجود آنکه تراشــتگن 
دروازه بان آماده و سرحالی است با این حال در تیم ملی فوتبال آلمان همچنان 

نیمکت نشین مانوئل نویر است که این اعتراض او را به دنبال داشته است.
به نوشــته اسپورت، تراشــتگن به نیمکت نشینی خود در تیم ملی فوتبال 

آلمان واکنش نشان داد.
او گفت: این وضعیت مناسب نیست. با این حال تصمیمی است که سرمربی 

تیم گرفته است و من باید آن را قبول کنم حتی اگر موافق آن نباشم. 
با وجود آنکه مانوئل نویر بیشتر بازی های فصل قبل بایرن مونیخ را از دست 
داد بــا این حال ناگلزمن هم مانند دیگــر مربیان قبلی آلمان نویر را به عنوان 
سنگربان شماره یک انتخاب کرده است و به این ترتیب این دروازه بان با تجربه 

در یورو ۲۰۲۴ سنگربان اصلی ژرمن ها خواهد بود.

لالیگا


